
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

Proces-verbql

Sinteza dglbaterilor pedinfei extraordinare, de indati, aconsiliului Judefean Neam( din 24 martie 2022, ora 12,00,intocmitl!, baza prevederilor art. 13g arin. trii-ai,ordonanfa de urgenf5 a Gun."nului nr. s7l20I9 privind codul
administrativ.

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnur preqedinte IonerArsene. La gedin[dparticip6 de drept secretarur genfrai uijro.fului,
qre:um gi gefii serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului
Judelean.

Doamnelor gi domnilor consilieri, permitetri-mi sd declardeschise lucrdrile gedinlei extraord inare, de inoat d, a Consiliului
Jude{ean Neam{ pentru care a{i fost convoca{i in conformitate cuprevederile ordonanfei de urgen,tr a Guvernului nr.57/20r9 privind
Codul administrativ.

La gedin{6 abserrteazd domnul
Ivanov.

consilier judefean Neculai

constatand cd la aceast6 gedin{d sunt prezen[i 33 consilierijudeleni din totalul de 34 consilieri in func1i e, la rur. se adaugdpreqedintele consiliului Judefean, declar ;eoinla ca fiind legalconstituitl.

Prezen[a s-a ftcut de cdtre secretarul general al judefului (on-line prin aplica[ia instalatl).

Ordinea de zi propusl pentru aceastd
comunicatd dumneavoastrd:

gedinfl este dea



l,La primul punct al ordinii de zi este inscris Proiectul de
hotlrfire privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru obiectivul de investifii de interes public
jude(ean Construire sediu nou pentru Spitalul lad,e(ean de

Urgenld Piutru Neam{, jude{ul Neuml cu func(iuni ;i tehnologii
inovative pentra protejureu climei ;i digitulizare,

II. Diverse

Fac precizarca c[ proiectele de hot6rdre inscrise in ordinea de

zi indeplinesc condifiile prevdzute de art.l36 alin.(8) din Codul
administrativ, in sensul cd sunt insofite de rapoartele direcfiilor de

specialitate ;i avizele comisiilor de specialitate.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotrivil'?
Se abfine cineva?
Cu 34 voturi o'pentru", ordinea de zi a fost aprobatd (vot

inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdn[).

lnainte de a trece la primul punct, secretarul general al
judefului doregte sd facd o precizare.

Doamna Daniela Soroceanu, secretarul general al judefului: ln
conformitate cu prevederile Ordonanfei de Urgen!6 a Guvernului
nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli
obligalia sd anun!fii la ?nceputul Eedinfei. Hotdr6rile adoptate cu
nerespectarea acestor dispozifii legale sunt nule de drept. Nu s-a

anunlat nimeni, domnul e pre q edinte.

Domnul Ionel Arsene - tn reguld! inainte de a intrain ordinea
de zi, vreau sd vd spun cd v-am convocat astdzi in qedinlI de indatd
pentru c[ avem un proiect extrem de important pentru Consiliul



Judefean qi jude{ul Neamf. vreau s[ aproblm, v[ supun spreaprobare' indicatorii tehnico-economici penku conskucfia nouluiSpital Judefean 
{9 ursen!6 piatru;xrurll a* convocat qedinf, deindatdintrucat m6ine .tt. trr*enul limitfin carctrebuie s5 trimitemla Ministerur S[nltlfii situafia r, ;;;; froiect deoarece s6pt6m6naviitoare ?ncen^1 rcompetifia rntre proiicte pentru carificarea rafinanlare prin PNRR. i, n-u*.dubii ba spitutrt Judefean de urgengdPiatra-Neam[ va fi selectat qi va n iiatat prin *NRR, sper capunctajul pe care il obfiqem sd fie unul mare pentru cd avem unproiect matur, spun eu. in perioada urmrtoare coregii noqtri dinconsiliul Judefean vor lucr i la caietul ie sarcini ryi vom scoate lalicitafie proiectarea gi execufia 

^a;4ur, 
pa"a va fr finan{atproiectul,eu sper s5 avem qi licitasia 

^in 

'desftqrrur. 
pentru proiectare siexecufie. De aceea, vr rog sh c6nt6ri1i .u ,rreritate qi sd nrrrii ,rlujiinteresul nemfenilor, al oimenilor, inaintea altor interese si sd vedetiacest proiect ca pe unul care v a dezv orta :uoeruiir#;;i;; ;r;ffi[serviciile medicare din judeful Nr*g. Voiint u in ordine a de zi.

Domnul Valentin_Constantin Stavarache _ Domnulepre;edinte, bund ziua, Stavarache sunt! Dandtot a[idiscutat despreacest proiect, vreau s[ vE cer ni;te ctariie,riqi sd menfiondm cd qinoi ne dorim aceast6 investifie in juJetuii.u*t, qtim foarte binecare este imprica[ia. Dar inai nte, ia sa nu mai existe tot ferul dedezbateri pe tema asta, vrem sd crarifi cdm dacd, r_u ,.ro rvat, amvdzut cd afi pus acolo avizur de ra Ministerul Agricurturii, darintrebare a era dacds-a emis artdhotdrar. o. consiliu iorut tu Girov,pentru c5 prima, neavdn d avizur,nu cred cd eruregalE.

Domnul Ioner Arsene - cei de ra Girov au avizur de raMinisterul Dezvoltdrii cu toate avizele.

Domnul varentin-constantin Stavarache - o artd,?ntrebare pecare vreau s5 v-o adresez este daca sursa de finanlare ramarf pxnnqi dacd nu reuqim acolo, avem altd vadantdri



Domnul Ionel Arsene - Dupd sursa de finanlare umbl6m.
PNRR este primavwiant6, suntem priryi in PNRR, nu cred c[ o s5

fim cu toatd suma ;i o sd vedem pe diferenfd de unde ne finan![m,
se fondwi europene, ce fonduri guvernamentale avem disponibile.
Important e s[ fim incluqi in PNRR, sd oblinem c6t mai mult qi

ulterior vedem pe diferenlE cum reuqim s[ ne finanlEm.

Dornnul Valentin-Constantin Stavarache - Cam astea erau
intreblrile, vI mulfumesc !

Domnul Ionel Arsene - Banii pentru studiul de fezabilitate qi

proiectul tehnic ii avem deja, sunt cele 20 de milioane pe care i-am
primit de la Guvernul Ddncild acum 2 ani de zile, a;adar, nu sunt
fonduri suplimentare din bugetul jude{ului Neam!.

Domrnrl Valentin-Constantin Stavarache - in regul[,
mulfumesc!

Dsmnul Ionel Arsene - Eu v5 multumesc! Propun s5 intr5m in
ordinea de zi.

l.La primul punct al ordinii de zi este inscris Proiectul de

hotirflre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
pentru obiectivul de investifii de interes public
judefean Construire sediu nou pentru Spitalul Judelean de
Urgen(fr Piatra Neaml, judelul Neum{ cu func(iani qi tehnologii
inovative pentra protejarea climei Ei digitalizare.

Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Dcmnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - Avrz favorabil;
Dc,amna Maria Apostol - comisia cultur[ - Aviz favorabil;
Dc,mnul Laurenfiu-Cristinel Dulam[ - comisia urbanism

Aviz favorabil;
Damnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - Aviz favorabil.



Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru,,?
Cine este ,,imp otrivd,,?
Se abline cineva?
cu34 voturi o'pentru" 

,hotdrdrea a fost adoptatd(vot inregistratelectronic exprim at prinridicare O. *araJ.

stimafi colegi, vd mulfumesc pentru vot! incr o datdspun, esteun vot pentru oameni qi pentru deziortarea judefului.

ff. Diverse

Am ajuns ra punctul, Diverse, dintre dumneavoastrd dacddore;te cineva sd ia cuvdntul, ,a,oli' "Lal

Domnur Danier vas,iu-Macove i - Dac6 se poate, domnulepreqedinte!

Domnul Ioner Arsene - Domnule vasili u, vdrog!

Domnur Danier vasiliu-Macovei - Bun[ ziua tuturor! Mabucur cd am ajuns ra un consens,.cel pufin ra acest moment. $tiu cdau fost foarte multe discufii, e bine sa clarifi cdminaintea fiecdreigedinfe datele, cr n-au fost primite docum.ri.tr, cd in ultimele 4g deore s-au primit documentele. erl'rr

Domnur Ionel Arsene - Dar v-am explicat de ce domnurevasiliu! Noi m6ine trebuie sE trimitem situalia ra MinisterurSdndtafii gi a fost o cursd contracronometru in care au rucnrt colegiidin consiliul Judefean qi cei care fac studiile.

Domnul Danier vas,iu-Macovei - Da, m-am interesat inaintede qedinfd, tocmai pentru c6 avea acest caracter de urgenf[ qi lemulfumesc celor. din compartimenfut .rono*ic pentru expricafiileoferite. E foarte important sd anarizam qi .a ,, ne rdsdm a;a, duqi

5



cumva de valul unor informafii, care sa qtifi cd, trdim totuEi niqte

perioade dificile, qi de multe ori suntem poate manipulali sau exist[
foarte mult fake-news in piaf[. Cred cd astdzi trebuie sd tratim, &ld
cum spunea{i, cu celeritate, mai ales partidele aflate in arcul
guvernamental, qi aici m5 refer la decidenlii politici gi administrativi
care pot s[ facdun lobby consistent, pentru cd din cei 4,7 miliarde
de euro aflaliin Programul Na{ional de S[ndtate, chiar alalt6ieri am

fost la Ministerul Fondurilor Europene pentru alte spefe, dat printre

altele m-am interesat, este o competifie intr-adev[r foarte mare ;i
dacdtoli decidenfii politici, at0t cei aflali la guvernate, cdt qi cei din
opozi(ie ,fac o pararfiezd aici, sper ca cel pulin pe acest proiect toate
partidele s5 inleleagd necesitatea qi celeritatea cu care trebuie tratat
un asefircnea proiect, cu atdt mai mult cu c0t banii primifi pentru

studii de fezabilitate, prefezabilitate, tematica proiectului, sunt bani
alocali, a$a cum spuneafi, acum ceva timp in urmd qi nu avem practic

ce s[ pierdem. Nu poli sd intri intr-un proiect dacdnu faci aceqti pa$i

premergltori. Trebuie s5 clarificdm aceste lucruri, ca s[ nu mai avem

senzgia c[ cineva incearcd s[ fure cdciula altcuiva. Eu sper din tot
sufletul ca acest proiect s5 ias[, nu conte azd cine il face, important
este s5 fim cu tolii, impreun[, de aceea fac apel la toate partidele, la
toji parlam entarii, preqedinlii de organizafii, Ia toat[ lumea care

poate sE fac[ lobby, pentru c5 in aceste momente, dup[ 2 ani de

pandemre, care practic ne-a stors de toatd vlaga, mai avem qi

fizboiul pe c&p, chiar trebuie sd fim mai uniti ca niciodatd.

Mullumasc frumos!

Domnul Ionel Arsene - Mulfumescrdomnule Vasiliul Cei 4,6

miliarde sunt in POS, noi ne ducem pe PNRR. Aceia sunt in POS,

sunt a[i bani, dar e bine cd qi de acolo o sE incercdm, sd vedem ce

putem lta. incd o datd v[ mulfumesc tuturor pentru maturitate qi

vreau, sigur nu md aqtept sd fie intotdeaun a aEa, insd a$ vrea ca atunci

c6nd sunt proiecte care sunt de mare interes pentru nemfeni, s[ l5s6m

politica deoparte .Iar cdt priveEte cine il face, cine nu il face, astdzi,

cu voie nemlenilor, preqedintele Consiliului Judefean e Ionel Arsene
qi o s6-1 fac6 el!



a

Domnul Danier vasiliu-Macovei - tmpreund cu consilieriijudefeni qi mi-aq- dori gi cu tofi decidenfii politici. Asta incerc sdspun, sd l6s5m deoparte orice urm5 oe'potiticr pentru astfel deproiecte, mai ales c6nd vorbim...

Domnul Ioner Arsene - +ui deciden{i poritici sd nu ne incurce,
atdt, ca de alutat,nu o sE ne ajute,ne ajutim-noi.

Domnul Daniel vasiliu-Macovei - E un apel. FereasclDumnezeu s[ nu ajungem acolo, s6 nu trebuiascr sd ajungem la acestspital, dar trebuie sd ne gdndim qi la copiii no;tri, ;i la oamenii careau nevoie.

Domnul Ionel Arsene - Laun moment dat, tofi vom ajunge peacolo. Important e sI fie bine acolo!

Domnul Daniel vasiliu-Macovei - Doamne ajutr!

Domnul Ionel Arsene - Dacd doregte sd mai intervind

:':?]:H:^'1,11T?lryq alte probtemelr..rir. in ordin ea de zi,declar 
i6\hise, lucrdrile gedinlei.

PRE$ SECRETAR GENERAL AL ruDETULUI,
Danieta SOROCMNU

C&il,r-..

Ionel

Verificat,

$ef Birou
intocmit,
Consilier

RozalicB COARDA


